
 
 
GEMEENTERAAD SLIEDRECHT 
Schriftelijke vragen raadsleden aan het college van B&W  
(artikel 39 vragen) 
 
  
     
 
Datum: 4 februari 2021 
 
 
Aan het college van burgemeester en wethouders van de gemeenteraad 
Sliedrecht, 
 
 
Steller vragen: raadslid mevrouw Maria Stam-Smeets 
Fractie PRO Sliedrecht 
 
 
Onderwerp: Stoken dmv houtkachels 
 
 
Het college wordt verzocht de volgende vragen binnen 14 kalenderdagen 
schriftelijk te beantwoorden aan de steller. 
 
 
Vraag 1: Is het mogelijk om een punt op te nemen in de APV van Sliedrecht 
waarin afspraken worden vastgelegd met betrekking tot het stoken door middel 
van een houtkachel? 
 
Vraag 2: Indien dit mogelijk is, is het college bereid om dit uit te voeren? 
 
 
 
Toelichting: Uit beantwoording van technische vragen van onze fractie is naar 
voren gekomen dat er geen harde afspraken zijn vastgelegd met betrekking tot 
het stoken door middel van houtkachels, slechts adviezen.  
Jaarlijks zijn er veel mensen die last hebben van omwonenden die zich niet aan 
deze landelijke adviezen houden, zoals bijvoorbeeld niet stoken wanneer het 
windstil is en geen hout met verfresten verbranden.  
Omdat er geen harde afspraken zijn om op terug te vallen of naar te verwijzen,  
kan er niets ondernomen worden als stokers geen gehoor geven aan klachten 
van omwonenden en weigeren de adviezen op te volgen om overlast te 
voorkomen of beperken. 
 
Volgens onderzoeken blijkt dat houtkachels voor een groot deel 
verantwoordelijk zijn voor de luchtvervuiling. 
Ook in een artikel dat vandaag (4 februari 2021) in De Volkskrant werd 
gepubliceerd, werd hier aan gerefereerd. (zie bijlage in dit document) 
 



 
Met vriendelijke groet, 
 
Maria Stam-Smeets 
PRO Sliedrecht 
 

 
 
 

 


